Title (en)
Packaging comprising a jar, a closing means and a sealed foil

Title (de)
Verpackung mit einem Geféss, einer Verschlussvorrichtung und einer Verschlussfolie

Title (fr)
Emballage comprenant un bocal, un moyen de fermeture et un opercule

Publication
EP 1211180 A1 20020605 (FR)

Application
EP 00126269 A 20001201

Priority
EP 00126269 A 20001201

Abstract (en)
The present invention relates to packaging comprising - a jar (8) with a neck (10) and a body (9), the said neck having an external screwthread (11)
and a rim (13), - a closure means which can be screwed onto the external screwthread of the neck of the jar, and - a substantially circular membrane
(14) sealed around the entire periphery of the rim, the said packaging being characterized in that the rim of the neck has one or more particular
zones (12) over part of its periphery, so as to allow a good grasp of the membrane.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un emballage comprenant un bocal (8) avec un col (10) et un corps (9), ledit col présentant un filetage extérieur (11)
et un buvant (13), un moyen de fermeture susceptible d'étre vissé sur le filetage extérieur du col du bocal et un opercule (14) sensiblement circulaire
scellé sur toute la périphérie du buvant, ledit emballage étant caractérisé en ce que le buvant du col comporte une ou des zones particulieres (12)
sur une partie de sa périphérie pour permettre un bonne préhension de l'opercule. <IMAGE>
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